

# Frequently Asked Questions 常见问题

Elite English Institute 精英英语学院

## Applications 申请问题

- How can I apply to Elite English Institute? 我该如何申请加入精英英语学院?
- What is the minimum age requirement for students? 对学生的最小年龄有要求吗?
- What is the minimum English proficiency requirement for students?  
对学生的英语能力有最低要求吗?
- When is the latest I can apply to Elite English Institute? 学生什么时候可以申请精英英语学院?
- What does the program cost include? 项目费用包括哪些?
- Can I come late or leave early and pay less?  
学生可以晚点加入或者早点离开吗? 这样可以少付一点钱吗?

## Travel 旅行问题

- What kind of visa do I need to attend Elite English Institute?  
要想申请加入精英英语学院学生需要什么样的签证?
- Is there transportation from the airport? 从机场到学校有交通工具吗?
- What if I need to travel as an unaccompanied minor?  
如果我是未成年人, 没有陪伴人, 应该怎么办?
- What should I bring? 我应该带什么东西过去?
- How much money should I have with me? Cash? How do I get money while I'm at Elite English Institute? 我应该带多少钱去? 现金吗? 我在精英英语学院的时候如何取钱?
- Can you connect me to other students in my area so we can travel together?  
学校可不可以帮助我与我所在地的其他学生取得联系, 一起旅行?
- I want to visit a friend or family member in the US before my arrival at Elite or after Elite is complete. Is this allowed?  
我想在参加精英英语学院之前或者培训结束之后去拜访我在美国的亲戚朋友, 可以吗?
- How do I get from Elite English Institute to my high school? When? Who will pick me up?  
我怎样从精英英语学院去到我的中学学校? 什么时候? 会有人接我吗?

## Accommodations 膳宿问题

- What are the dormitory halls like? 宿舍是什么样子的?
- How can you ensure that my child will be safe? 你们如何才能保证我们孩子的安全?
- How will I communicate to my family while I'm at Elite English Institute?  
当我在精英英语学院学习的时候, 我怎样和我的家人联系?
- What about my cell phone? When will I be able to talk to my parents and friends?  
我可不可以用电话? 我一般什么时候可以跟我的父母和朋友聊天?
- My friend is also coming, can we be roommates? 我的朋友也要来学习, 我们可以做室友吗?

## Other 其他问题

- What if my parents or I have any other questions? 我的父母或者我有其他问题该怎么办?

\*As of 3/17/16. For the most up to date information, please visit our website: [www.stormthetest.com/elite](http://www.stormthetest.com/elite)  
更多最新信息, 请咨询我们的网站: [www.stormthetest.com/elite](http://www.stormthetest.com/elite)

# Applications 申请问题

## How can I apply to Elite English Institute? 我该如何申请加入精英英语学院?

- Each applicant must complete and submit an application, make an appointment for a video interview via Skype or WeChat and submit TOEFL scores. Go to our website for the application and instructions: [www.stormthetest.com/elite](http://www.stormthetest.com/elite)  
每一位申请者必须填一份申请表并上交，和学校预约时间来接受视频面试，面试可以通过Skype或者微信完成，最后要提交你的托福成绩。申请表和更多说明可以咨询我们的网站：  
[www.stormthetest.com/elite](http://www.stormthetest.com/elite)
- If you are accepted to the program, we will send you an enrollment contract via email. We will issue a confirmation letter to take with you when going for a US travel visa. All students must notify Elite of their specific travel plans as soon as possible after being accepted. You will also be asked for medical information and dietary needs.  
如果你被我们的项目录取，我们会通过邮件的方式发给你一份入学合同。我们会发给你一封确认书（确认信函），当你去申请美国旅游签证的时候可以带上这封信函。在被录取之后，所有学生必须尽快向精英英语学院所汇报你们的详细旅行计划。你的健康信息和膳食需要也会被问及。

## What is the minimum age requirement for students? 对学生的最小年龄有要求吗?

- Students ages 11-18 are invited to participate in the program.  
允许参加项目学习的学生年龄为十一岁到十八岁之间。

## What is the minimum English proficiency requirement for students?

### 对学生的英语能力有最低要求吗?

- There is no minimum English proficiency required. Each student will be placed in a level that suits their needs and English level. Each student will be challenged according to their existing English proficiency.  
对学生的英语没有限制。每位学生到达以后，根据他们的具体水平，学校会为他们设计合适的方案。根据每位学生当前的英文能力，学校会挑战他们的能力，帮助他们取得更大的进步。

## When is the latest I can apply to Elite English Institute?

### 学生什么时候可以申请精英英语学院?

- Spaces are limited in order to ensure personal attention for each participating student. We strongly encourage you to complete and return the attached program application by the deadline of May 1, 2016. Do not miss this opportunity to gain an advantage before the academic year begins. If there are still openings available, applications will be reviewed until July 1.  
为了保证每位参与学生的利益，学生申请精英英语学院的时间是有限的。我们强烈建议您在2016年5月1号（截止日期）前填完并提交您的所有申请表格。一定不要错过学年开始前这个捷足先登的机会。如果5月1日前学生还没有报满，其他学生将有机会在7月1号前申请。

## What does the program cost include? 项目费用包括哪些?

- The price includes housing, meals, curriculum supplies and classroom instruction, structured afternoon and evening activities, on and off campus, plus two full-day excursions. Students will need to have personal spending money for any extra snacks, souvenirs, and incidentals which can be purchased at the school store or nearby.

所缴费用包括以下：住宿、膳食、课程所需物品和课堂教学、有组织的校内外活动（下午、晚上）、两天的短途旅行。其他费用需要学生自付，比如买零食和纪念品的前和杂费等等，学校或者附近的商店都可以买到以上物品。

## Can I come late or leave early and pay less?

学生可以晚到或者早点离开吗？那样可以少付一点钱吗？

- There will be no refunds issued for students who miss any days of the program, arrive late, or leave early. All students need to arrive on campus Sunday, August 7, 2016. Class begins Monday morning, August 8 and ends August 26.

学生如果有缺课、晚到、或者要早退的情况，学校一概不退款。所有学生需在2016年8月7日（星期天）到校。学生周一开始上课，课程设计在8月8日到8月26日。

## Travel 旅行问题

### What kind of visa do I need to attend Elite English Institute?

参加精英英语学院需要什么样的签证？

- If you are attending a US high school, you will obtain an F-1 visa. If you are only coming for Elite and then returning to your home country, you will need to obtain a B-2 visitor/tourist visa. Elite will provide you with an official letter of invitation.

如果在精英英语学院的课程结束之后你将继续在美国的中学读书的话，那么你需要申请学生签证（F-1签证）。如果你在精英英语学院的课程结束后要回国的话，那么你需要申请旅游签证（B-2签证）。精英英语学院会为你的签证提供邀请函。

- International students should go to the US embassy or visa-granting authority in their home country and apply for the appropriate travel/tourist visa. Elite English Institute will provide an official letter of acceptance to use when applying. All students must notify Elite of their specific travel plans as soon as possible after being accepted.

留学生需要在你家乡的美国大使馆或者签证签发机构申请合适的旅游签证。精英英语学院会为你提供正式接受函帮助你申请签证。所有学生被录取之后必须尽快通知精英英语学院你们的行程安排。

## Is there transportation from the airport? 从机场到学校有交通工具吗?

- Yes, we will provide transportation from Newark Liberty International Airport (EWR) ONLY for arrival on August 7 and departure on August 27.  
是的，我们会负责把学生从纽瓦克自由国际机场接到学校（注：只负责接学生，学生离开学校回国时需自行安排从学校到机场的行程）。
- Our host campus, Bloomfield College, is conveniently located just 11 miles from [Newark Liberty International Airport](#).  
我们的校园——布鲁姆菲尔德学院离纽瓦克自由国际机场仅11英里。
- If you travel to JFK, you must arrange your own transportation to campus. We encourage parents to consider Newark International Airport since it is smaller, less crowded airport than JFK and much closer to campus.  
如果您选择的是约翰菲茨杰拉德甘乃迪国际机场的话，那么您需要自行安排从机场到校园的行程。我们建议父母考虑纽瓦克自由国际机场，因为该机场较小，不会像约翰菲茨杰拉德甘乃迪国际机场那么拥挤，并且该机场离学校非常近。
- Please inform the school of your travel itinerary before July 1. If you are traveling as an unaccompanied minor\*, please notify the school by June 1.  
请务必在7月1日前通知学校你的行程计划。如果你是没有陪伴的未成年学生，请在7月1日前告知学校。

## What if I need to travel as an unaccompanied minor?

如果我是未成年人，没有陪伴人，应该怎么办？

- Countries have a variety of requirements regarding the age a student can travel independently. If you find that your country requires that you must travel as an unaccompanied minor (UAM)\* you will need to contact the school before May 1 with your travel plans.  
对于学生独自旅行的年龄，不同的国家有不同的要求。如果你的国家要求你只能一个人前往学校，请在5月1日前和学校联系，告知校方你的旅行计划。
- \*An unaccompanied minor is a child without the presence of a legal guardian. This term is used in immigration law and in airline policies. The specific definition varies from country to country and from airline to airline.  
UAM是指那些没有法定监护人在场的孩子。这个术语经常被用在移民法和航空规则当中。具体的定义在国家之间和航空公司之间可能不同。

## What should I bring? 我应该带什么？

- Students should bring clothing, toiletries, formal clothing, passport, visa, I-20 form (if applicable), cell phone, computer, spending money. A suggested list of items will be made available to you. Local shopping will be available for any additional items needed.  
学生需要带衣服、洗漱用品、正式服装、护照、签证、I-20表格（如果适用）、手机、电脑、零用钱。学校会为你做一个表格，上面会清楚地标明你需要的东西。如果有其他增添项目，学生到校以后可以在当地购买。

How much money should I have with me? Cash? How do I get money while I'm at Elite English Institute?

我应该随身携带多少钱？现金吗？我在精英英语学院的时候如何取钱？

- Students should bring \$100-\$200 USD for various small purchases through the 3 weeks. If students want to go shopping during the weekend excursions or are bringing cash for the entire school year, they may choose to bring a larger amount of cash. We recommend all students deposit all unneeded cash at a local bank at the start of the program to avoid misplacement or theft.

在三个星期的学习中，学生可以携带一到二百美元，以防学生想购买一些小物品。如果学生想在周末旅行的时候购物或者为整个学年准备的话，那么他们可能需要带很多钱。在项目开始之前，我们建议所有学生把不需用的现金存在学校附近当地的银行里，以免丢失或被盗。

Can you connect me to other students in my area so we can travel together?

学校可不可以帮助我与我所在地的其他学生取得联系，一起旅行？

- Yes, please let us know your desire to travel with other students and we will connect you with other students from your area when possible.  
可以，请告知我们如果你想要和其他学生一同前往美国，如果可能，我们会为同一地区的学生取得联系。

I want to visit a friend or family member in the US before my arrival at Elite or after Elite is complete. Is this allowed? 我想在参加精英英语学院之前或者培训结束之后去拜访我在美国的亲戚朋友，可以吗？

- Additional travel plans can be arranged for students depending on their Visa status. Elite can not provide any additional travel or housing arrangements unless otherwise stated in your contract. 额外的旅行计划可以根据学生的签证状态作出调整。除非合同里另作说明，精英英语学院将不为您额外旅行提供住房等一切安排。

How do I get from Elite English Institute to my high school? When? Who will pick me up? 怎样从精英英语学院去到我的中学（学校）？什么时候？有人会接我吗？

- If students are staying in the local area to attend high school, this information must be included in their application so travel arrangements can be included in their contract. Transportation will be arranged for August 26 at the conclusion of classes that evening. A school representative or the student's host family will be waiting at the high school to pick them up. Elite staff will connect the student and the family or school representative before drop off.

如果学生在课程结束后将继续呆在当地读中学的话，这一点在他们的申请表中必须明确说明，以确保旅行安排包括在学生的合同之中。学生的行程将于8月26日晚课程结束之时安排好。届时当地学校的校方代表或者学生的寄宿家庭将会到当地学校接他们。精英英语学院将会确保学生下车前和学校或者寄宿家庭取得联系。

# Accommodations 膳食问题

## What are the dormitory halls like? 学校宿舍如何?

- The dormitory where our students will be staying is a brand new state of the art facility on campus. Students will stay in double person bedrooms equipped with kitchenettes, lounge area with living room furniture, and high definition flat screen television with high-optic cable. This dormitory also features lounge areas, fitness center, computer lab, game room, a small movie theater, and rooftop patio. In addition, on the first level there is a Barnes & Noble campus bookstore, Starbucks cafe, and a restaurant. 学生宿舍位于学校的一个设施齐全、崭新建筑之内。宿舍为二人间，每间宿舍具有小厨房和休息室。休息室中具备日常起居家具和高清晰平面电视（光纤电缆）。宿舍大厅内还具备多个休息室、一间健身房、一间电脑房、一间游戏室、一间小型电影院和一个露天阳台。除此之外，在宿舍一层还有一家巴诺书店、一家星巴克咖啡和一家餐馆。

## How can you ensure that my child will be safe? 如何确保孩子的安全?

- Elite is held on a safe university campus. All residence facilities on campus are patrolled by security personnel 24 hours a day including regular tours of residence halls. 精英英语学院将在一家安全的大学校园举办。校园内的所有居住设施24小时都有安保人员巡逻。其中包括定时的宿舍楼巡逻。
- Elite or Bloomfield College staff members are always present, in the residence halls, dining hall, and every scheduled activity. In addition, a Resident Assistant will stay in the dorms overnight to ensure students are all accounted for, assist if any issue arises, and ensure every student is awake for breakfast and class each morning. 精英英语学院或者布鲁姆菲尔德学院的员工将随时随地与学生呆在一起，不管是在宿舍大厅、食堂还是那些计划之中的活动场所。此外，每天晚上会有一名宿舍管理员值班，负责学生的安全以及应对任何出现的问题，宿舍管理人员也会确保学生每天按时起床、吃早餐、上课。

## How will I communicate to my family while I'm at Elite English Institute?

### 我在精英英语学院学习期间如何与我的家人联系?

- Students will have time each evening to communicate with their family through email, WeChat, QQ, and cell phone. We encourage all students to stay in touch with their parents and give them frequent updates. 学生每晚都会有时间和家人交流，可以通过邮件、微信、QQ和电话等方式。我们鼓励所有学生积极与父母联系，交流信息。

What about my cell phone? When will I be able to talk to my parents and friends?  
怎样使用手机？我可以通过手机与我的父母和朋友联系吗？

- You may have your cell phone but will be prohibited from using it during meals, class and structured activities. If your use of your phone restricts your ability to participate, you will be asked to leave it in your room. You will be able to connect with family and friends in the evening after quiet study.  
学生可以携带手机，但是在进餐、课堂以及活动期间不得使用。如果手机的使用会影响你的参与能力和积极性，请把你的手机留在宿舍。每天晚上自习结束以后，你可以与你们的家人朋友联系。

My friend is also coming, can we be roommates?  
我的朋友也要来，我们可以做室友吗？

- Roommate requests should be made at the time of application. Elite staff will do their best to honor roommate requests, but reserve the right to alter housing assignments at any time.  
室友请求应该在申请时明确提出。精英英语学院会尽最大努力满足您的要求，但是精英英语学院对宿舍分配保留解释权。

## Other 其他问题

What if my parents or I have any other questions?  
如果我或者我的父母有其他问题怎么办？

如果有其他问题，请通过邮件[efaulkner@stormthetest.com](mailto:efaulkner@stormthetest.com)或者微信与我们的协调员——艾楚心女士（Emily Faulkner）联系。

